
Reunió en la Paeria de Lleida entre els 

representants de l’AV del Turó de 

Gardeny i el paer en cap, senyor Miquel 

Pueyo, per fer-li trasllat de diferents 

propostes dels veïns i veïnes del barri 

 
 

Aquest dijous membres de l’AV del Turó de Gardeny ens hem reunit en la Paeria de 

Lleida amb el senyor alcalde, Miquel Pueyo, per fer-li trasllat de les principals inquietuds 

del nostre veïnat.  

En Josep Vigatà, tresorer de l¡assocaició, na Montserrat Ninot, membre de la vocalia de 

la Dona, la nostra secretària na Montse Muixí i el president Adolfo Roque, han tingut la 

seva primera reunió amb paer en cap Excm. Sñr. Miquel Pueyo. 

El senyor alcalde ens a rebut molt cordialment i s’ha interessat per les inquietuds i 

problemes dels veïns i veïnes del nostre barri, mostrant predisposició i mà estesa  a 

resoldre-les en a mesura del possible.  

D’altra banda, hem de dir que  el senyor alcalde ha mostrat en tot moment  molt bona 

sintonia amb les associacions de veïns de la nostra ciutat i s’ha compromès a treballar 

pels els veïns i veïnes de la nostra ciutat, pels nostres barris i per la ciutat de Lleida en 

general. . 

 

SOM BARRI, FEM BARRI FEM-LO ENTRE TOTS 
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